
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1167
Vil ministeren oversende statsadvokaternes skriftlige redegørelse for de fire sager, der 
henvises til, og oplyse, hvorfor sagerne ikke er genoptaget? Vil ministeren sikre, at der 
bl.a. redegøres for, hvilke efterforskningsskridt, der er taget i sagerne, om afhøringer har 
været telefoniske o.lign. Der henvises til artiklen ”Eksanklager hos Statsadvokaten står 
frem med hård kritik af sin tidligere arbejdsgiver”, dr.dk, den 12. maj 2025, ”Maria anmeld
te man for voldtægt. Fire andre gjorde det samme, alligevel kom han aldrig for retten”, 
dr.dk, den 12. maj 2025, ”80 årige Henry Kjær blev fundet i en blodpøl på plejehjem. Nu 
får myndigheder kritik i sagen”, dr.dk, den 11. maj 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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